
Gandini: Jesteśmy przygotowani do minicyklu

News - ASRoma.pl

(Corriere dello Sport - G.D’Ubaldo) Roma na nowego partnera handlowego,

Nissana, który pewnego dnia może stać się głównym sponsorem. Z firmą

zostało osiągnięte porozumienie, które zapewni Giallorossim 35 aut

elektrycznych. Porozumienie zostało ogłoszone przedwczoraj przez CEO

Romy, Gandiniego i jego odpowiednik Nissana, Mattucciego. 

Dyrektor Romy wyjaśniał: "Szukamy właściwego partnera na głównego sponsora, to

jeden z naszych priorytetów. Jest jasnym, że partner o pewnej wadze, jak Nissan, o

zasięgu globalnym, znajduje się w zgodzie z naszymi oczekiwaniami. Porozumienie z

nimi dopiero się zaczęło i będziemy pracować w celu oceny kolejnych możliwości".

Umberto Gandini przybył niedawno do Romy, ale widać już jego wkład. CEO wrócił

do tematu barier na trybunach: "Nie możemy zrobić niczego więcej niż cały czas

uwrażliwiać władz na konieczność otwarcia się na powrót kibiców na stadion. To

temat, który jest szczególnie bliski sercu i prośba, która wychodzi od graczy, którzy

chcieliby mieć możliwość gry na scenie, na którą zasługują". 

Gandini wierzy że Roma podejdzie do derbów we właściwy sposób: "Obydwa

zespoły pokazują, że są konkurencyjne. Te derby są bardzo ważnym etapem walki o

supremację w stolicy Włoch i dlatego, że znajdujemy się w kluczowym momencie

sezonu. Wchodzimy w szczególnie delikatny tryptyk meczów na wysokim poziomie:

mamy Lazio, Milan w domu i potem jedziemy na Juventus Stadium. Uważam, że

jesteśmy gotowi do tego minicyklu. Do tej pory Roma grała dobrze, spełniła swoją

rolę bycia jednym z pretendentów do końcowego sukcesu". 

Derby mogą dać możliwość pozostania na ścieżce Juve: "Wszyscy mogą napotkać

na trudne mecze, my mieliśmy epizody, które nas ukarały. Myślę o Cagliari i

Florencji, o zamroczeniu w drugiej połowie w Bergamo. Jesteśmy jednak drudzy,

cztery punkty za liderem i zaliczyliśmy serię dobrych wyników, zwłaszcza u siebie.

Zagramy na wyjeździe, ale na Olimpico, zatem mamy nadzieję na kontynuowanie

pozytywnej tradycji. Lazio jest trudnym rywalem. Mogę powiedzieć, że mamy czas

na dobre przygotowanie, będziemy na pewno gotowi, aby rozegrać wielkie derby".
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